

Tentes de sans abri sous le portique de la basilique des Saints Apôtres à Rome



Document ID

354069

Reference

354069

Date

05/09/2017

Title

Tentes de sans abri sous le portique de la basilique des Saints Apôtres à Rome

Caption

29 août 2017 : Un enfant tenant dans ses mains une photos du pape François. Depuis le début du mois d'août, le portique de la basilique des Saints-Apôtres à Rome héberge les tentes d'une centaine de personnes. Parmi eux, des italiens, des européens et des migrants sans abri depuis leur récente expulsion de l'immeuble dans lequel ils avaient trouvé illégalement refuge. Rome, Italie.

August 29, 2017: A child of Moroccan origins, born in Italy, holds a picture of Pope Francis in his hand. Since early August, the 15th Century portico of the Catholic Basilica of the "Holy Apostles" in centre of Rome has been sheltering some one hundred persons, including Italians and other Europeans as well as migrants, who are homeless after being evicted earlier this month from a building they had illegally occupied on the outskirts of Rome. Rome, Italy.

Author

M.MIGLIORATO/CPP/CIRIC

Copyright

M.MIGLIORATO/CPP/CIRIC

Special instructions

Keywords

CHILD, DIVE, ENFANT, FRANCIS (POPE) (ABOUT), FRANCOIS (PAPE) (A PROPOS DE), HIGH ANGLE, HOLD, HOMELESS PEOPLE, HUMAIN, HUMAN, IMAGE PIEUSE, ITALIE, ITALY, MIGRANT, MIGRANT, PAUVRETE, PHOTOGRAPHIE, PHOTOGRAPHY, PIOUS IMAGE, PLONGEE, POVERTY, PRECARIOUSNESS, PRECARITE, REFUGEE, REFUGIE, ROME, ROME, SDF, TENIR, TO HOLD